

ROJAVA GELİŞMELERİ ÜZERİNE SOSYAL MEDYA
SÖYLEMLERİ ANALİZ RAPORU
ŞUBAT 2026



ROJAVA GELİŞMELERİ

X (Twitter) Verisi Üzerinden Nitel Söylem Analizi Raporu (1–30 Ocak 2026)

Özet

Bu rapor, SAMER Saha Araştırmaları Merkezi tarafından, Ocak 2026 boyunca X'te Rojava'ya ilişkin dolaşıma giren söylemin, **askeri basınç–diplomasi–merkezileşme** üçgeninde nasıl yeniden kurulduğunu göstermektedir. Tweetler, Rojava'yı salt “saha” veya “harita” olarak değil; aynı zamanda **haklar rejimi** ile **güvenlik rejimi** arasında gidip gelen bir siyasal alan olarak kodlamaktadır. Tartışmanın omurgasının iki kavram etrafında sertleştiği görülmektedir: **Ateşkes** (insani koruma mı, zorunlu manevra mı, tasfiyenin başlangıcı mı?) ve **Entegrasyon** (Şam'la siyasi uyum mu, özyönetimin aşınması mı?). Bu iki kavramın etrafında kurulan anlamlar, Rojava deneyiminin meşruiyetini savunan çerçevelerle onu delegitime eden repertuarları (terör/dış proje/ihanet) sürekli çatıştırmaktadır.

Raporun sonuna eklediğimiz veri seti, özellikle **Rojava–SDG–Şam–Suriye–Halep–Ateşkes** kelime alanlarında yoğunlaşmaktadır; bu yoğunlaşma, tartışmanın “genel bir Ortadoğu yorumu”ndan çok, somut bir **kriz düğümü** etrafında ilerlediğini göstermektedir. Diğer yandan, tweetlerdeki duygu tonları (umut–öfke–yorgunluk) yalnızca psikolojik bir arka plan değil; bizzat siyasal dilin, mobilizasyonun ve meşrulaştırma stratejilerinin de parçasıdır.

İÇİNDEKİLER

	Bölüm Başlık	Sayfa
1	Amaç, Kapsam ve Yöntem.....	4
2	Tarihsel Bağlam: Rojava Deneyiminin Siyasi Haritası.....	4
3	Ocak 2026 Gündemi: Kriz Hattı ve Tartışma Eksenleri.....	5
4	Halep Dosyası: Şeyh Maksud–Eşrefiye Üzerinden Askeri Basınç.....	5
5	Ateşkes Söylemi: Koruma Mı, Geri Çekilme Mi?.....	6
6	Entegrasyon Tartışmaları: Şam’la Müzakere, Haklar ve Tasfiye.....	6
7	Uluslararası ve Bölgesel Aktörler: ABD, Türkiye, İran ve “Pazarlık Nesnesi” Dili.....	7
8	Meşruiyet Savaşı: Rojava’yı Savunma ve Delegitimasyon Repertuarları.....	8
9	İnsani Boyut: Yardım Çağrıları, Sivil Koruma ve Yerinden Edilme.....	8
10	Duygu Rejimleri: Umut–Öfke–Yorgunluk ve Politik Mobilizasyon.....	9
11	Risk Analizi ve Politika Önerileri.....	9
12	Sonuç.....	10
Ek	Söylem Kümeleri Sözlüğü.....	11
Ek	VERİ SETİ.....	12

1) Amaç, Kapsam ve Yöntem

Bu raporun amacı, “Rojava gelişmeleri” başlığı altında üretilen tweetleri bir haber akışı gibi sıralamak değil; bu akışın içinde **hangi politik anlamların** üretildiğini, hangi kelimelerin “doğal”mış gibi dolaşıma sokulduğunu, hangi karşıtlıkların (hak/güvenlik; özerklik/merkez; direniş/teslimiyet) bir tür ortak akıl gibi kurulduğunu göstermektir. Bu nedenle analiz, nicel dağılımlara yaslanmadan, tweetlerdeki söylem mantığını ortaya çıkarmaya odaklanmaktadır.

Kapsam, 6–30 Ocak 2026 tarihleri arasındaki 325 tweetle sınırlıdır; veri setinin X evreninin tamamını temsil etme iddiası yoktur.

Yöntem, üç düzeyli bir okuma olarak kurgulanmıştır: **Birinci düzeyde** tematik kodlama ile ateşkes, entegrasyon, askeri baskı, yardım/insani kriz, delegitimasyon gibi çekirdek temalar çıkarılmıştır. **İkinci düzeyde** söylem çözümlemesiyle, meşrulaştırma stratejileri (ör. “zorunluluk”, “terör”, “haklarımız”, “zafer”, “ihanet”) ve karşıtlıklar incelenmiştir. **Üçüncü düzeyde** ise tarihsel-kuramsal bir çerçeve kullanılarak güvenlikleştirme, devlet restorasyonu/merkezileşme ve anti-emperyalist eleştiri hatlarıyla, tweet söylemi daha geniş bir politik bağlama oturtulmuştur. Bu rapor, iki temel refleksi birlikte taşımaktadır:

- Militarizme mesafe
- Hak temelli siyaseti merkeze alma

2) Tarihsel Bağlam: Rojava Deneyiminin Siyasi Haritası

Rojava’yı yalnızca “**Bugünkü Çatışma**” ile anlatmak, onu bir güvenlik gündemine indirger. Oysa Rojava, Suriye iç savaşının açtığı siyasal boşlukta ortaya çıkan; devlet-dışı siyasal örgütlenme, yerel demokrasi iddiası, kadın özgürlükçü paradigma ve etnik-dini çoğulculuk vaadiyle, Ortadoğu’da ulus-devlet kalıplarına meydan okuyan bir deneyim olarak şekillenmiştir. Tweetlerde görülen “**Özerklik**”, “**Haklar**”, “**Kazanımlar**” gibi kelimelerin bu kadar yüklü olmasının nedeni, Rojava’nın yalnızca bir idari model değil; aynı zamanda bir **Politik Tahayyül** alanı olmasıdır.

Bu tahayyül, başından itibaren ağır bir kuşatma koşulunda ilerledi. Türkiye’nin güvenlik politikaları, Şam’ın egemenlik iddiası, Rusya ve İran’ın bölgesel çıkarları ve ABD’nin konjonktürel ittifakları arasında Rojava, çoğu zaman “**Geçici Dengeler**” üzerinden var olabildi. Tweetlerde sıkça hissedilen “**Pazarlık Nesnesi Olma**” duygusu, tam da bu tarihsel deneyimle beslenmektedir. Kobani’nin uluslararası kamuoyunda yarattığı görünürlük, aynı zamanda büyük güçlerin taktik hesaplarının içine çekilme riskini de büyüttü; Afrin başta

olmak üzere sonraki süreçler ise “İttifakların Bedeli” ve “Yalnız Bırakılma” temasını kolektif hafızaya yerleştirdi.

Bu bağlam, Ocak 2026’daki ateşkes ve entegrasyon tartışmalarının neden salt diplomatik başlıklar gibi değil; tarihsel bir kırılma anı gibi okunduğunu açıklar. Ateşkesin anlamı, yalnızca çatışmanın durması değildir; “**Hangi Kazanımların Hangi Garantilerle Korunacağı**” sorusudur. Entegrasyon ise teknik bir idari uyum değil; haklar rejiminin mi, güvenlik devletinin mi güçleneceği meselesidir.

3) Ocak 2026 Gündemi: Kriz Hattı ve Tartışma Eksenleri

Veri seti, gündemin hangi düğümde yoğunlaştığını açık biçimde göstermektedir: Rojava tartışması Ocak 2026’nın ilk günlerinde, ağırlıkla SDG–Şam–Halep hattı ve ateşkes/entegrasyon ikiliği üzerinden okunmaktadır. “Rojava–SDG–Şam–Suriye–ateşkes–Halep” kelime alanları, krizin bir “genel bölgesel analiz” değil; somut bir çatışma ve diplomasi düğümü etrafında kurulduğunu göstermektedir. Bu düğümde üç eksen sürekli birbirine dolaşır:

- Askeri baskı ve alan kontrolü
- Ateşkesin ihlali/uzatılması üzerinden normalleşen şiddet
- Şam ile müzakere ve entegrasyonun statü/özerklik üzerindeki etkisi.

Tweetler, çoğu zaman “saha bilgisi” ile “politik hüküm” arasındaki geçişi çok hızlı kurmaktadır: Bir mahalle üzerinde baskı haberi, hemen “**Özerklik Bitti Mi?**” sorusunu tetiklemektedir; ateşkes uzatması, hemen “tasfiyenin zamana yayılması mı?” kuşkusuna dönüşebilmektedir. Bu hız, X’in formatının yanı sıra, Rojava deneyiminin **Tarihsel Kırılmalıyla** da ilgilidir. Çünkü her yeni gelişme, geçmişteki kırılmaların tekrarını çağırır; böylece güncel olay, kısa sürede “**Tarihsel Analoji**”ye dönüşmektedir.

4) Halep Dosyası: Şeyh Maksud–Eşrefiye Üzerinden Askeri Baskı

Ocak 2026 tweet akışında Halep’teki Şeyh Maksud ve Eşrefiye vurgusu, Rojava tartışmasının “**Uzak Bir Kuzeydoğu İdaresi**” olmaktan ziyade, Suriye’nin büyük kent dinamikleriyle iç içe bir politik gerçeklik olarak kurulduğunu göstermektedir. Burada *iki dil* birbirine çarpmaktadır. **Birincisi**, askeri aklın teknik dili: “**Stratejik Önemsiz**”, “**Kontrol**”, “**Sevkiyat**”, “**Kuşatma**” gibi kelimelerle harita üzerinden konuşmaktadır. **İkincisi** ise hak temelli sivil toplumun dili: harita dilinin sivil kaybı ve yerinden edilmeyi görünmezleştirme

eğilimine karşı, “mahalle”yi bir yaşam alanı ve toplumsal bellek mekânı olarak savunmaktadır.

Tweetlerde “teslim”, “devir” veya “güvenlik entegrasyonu” gibi ifadeler dolaşıma girdiğinde, meselenin teknik bir düzenleme olmaktan çıktığı görülmektedir; mesele meşruiyet ve hesap verme alanına taşınmaktadır. Bu kelimeler, bir kararın yalnızca etkinliğini değil, etik-politik anlamını da sorgulatmaktadır: “Kim adına?”, “Hangi Garantiyle?”, “Hangi Kazanım Pahasına?” Halep dosyası bu yüzden, Rojava’nın geleceğine dair daha büyük hükümlerin projeksiyon alanına dönüşmüştür. Veri setinde bir hat, bu süreci “**Parça Parça Aşınma**” olarak okurken; başka bir hat, sivillerin korunması için zorunlu manevra hattı olarak savunmaktadır. Burada belirleyici ölçüt, manevranın kendisinden çok, manevranın haklar rejimini koruyup korumadığıdır.

5) Ateşkes Söylemi: Koruma Mı, Geri Çekilme Mi?

Ateşkes, tweetlerde teknik bir diplomasi teriminden çok daha fazlasıdır; bir hegemonya kavgası alanıdır. Çünkü ateşkes, doğrudan “**Kimin Lehine Zaman Kazandırıyor?**” sorusunu üretmektedir. Bu soruya verilen yanıtlar, *üç söylem çizgisinde yoğunlaşmaktadır*:

1. Ateşkesi sivil korunması ve yaşam hakkını savunmanın zorunlu bir arası olarak gören **insani** çerçeve
2. Ateşkesi askeri kapasite dengesizliğinin dayattığı bir geri çekilme olarak okuyan **zorunluluk** çerçevesi
3. Ateşkesi entegrasyonun ve kazanım kaybının başlangıcı sayan **tasfiye** çerçevesi.

Tweetlerde ateşkesin uzatılması ve ihlali üzerine üretilen dil, şiddetin süreklileşmesi tehlikesini görünür kılmaktadır. “Sürekli ateşkes–sürekli ihlal” döngüsü, sivillerin korunmasını zayıflatırken; ihlalin sıradanlaşması, sivil kaybın politik gündemden düşmesine yol açabilmektedir. Bu nedenle rapor, ateşkesin kendisini “iyi-kötü” ikiliğiyle değil, ateşkesin hangi mekanizmalarla denetlendiği ve hangi hak gündemiyle birlikte yürütüldüğü üzerinden değerlendirmektedir. İç eleştiri tonunun yükseldiği tweetlerde ise hesap sorma dili öne çıkmaktadır; bu dil çoğu durumda şiddeti kutsamak için değil, kararların toplumsal meşruiyetini talep etmek için vardır. Sivil toplumun kritik hassasiyeti burada netleşmektedir: Zira ateşkes, sivilleri korurken hakları aşındıran bir restorasyon sürecine bağlanırsa, etik zemini hızla erozyona uğrar.

6) Entegrasyon Tartışmaları: Şam’la Müzakere, Haklar ve Tasfiye

Entegrasyon başlığı, veri setindeki en yüksek ideolojik gerilimi üretmektedir; çünkü entegrasyon, Rojava'nın özerklik iddiasının kalbine dokunmaktadır. Tweetlerde entegrasyon çoğu zaman bir “**Uyum**” kelimesi gibi değil, bir egemenliğin yeniden dağıtımı olarak dolaşır:

- Güvenlik entegrasyonu üzerinden askeri yapının ve alan kontrolünün nasıl düzenleneceği
- İdari entegrasyon üzerinden yerel yönetimlerin merkezle ilişkisinin nasıl kurulacağı;
- Kaynak entegrasyonu üzerinden ekonomik-politik karar mekanizmalarının kimde olacağı.

Bu tartışmada öne çıkan bir dil, “entegrasyon değil, haklarımız” ifadesiyle kendini göstermektedir. Bu ifade, bir yandan realpolitik bir zorunluluğun (masaya oturma) meşruiyetini kurmaya çalışırken; diğer yandan özerklik iddiasının tümünden terk edilmediğini vurgulamaktadır. Ancak bu dil kırılgandır: “Haklarımız”ın içeriği somutlaşmadıkça, garanti mekanizmaları görünür olmadıkça ve uygulanabilir denetim kanalları kurulmadıkça, tweet evreninde hızla “tasfiye” okuması büyür. Zira geçmiş deneyimler, “müzakere” kelimesinin çoğu zaman “merkezileşme” ve “devlet restorasyonu” süreçlerine bağlandığını hatırlatmaktadır.

Veri setinde dolaşan “**Maddeler**”, “**Anlaşma**” ve “**Statü**” referansları, entegrasyon tartışmasını somutlaştırmaktadır: Kimi yorumlar bunu savaşın önlenmesi ve şiddetin düşürülmesi için bir eşiğe çevirirken, kimi yorumlar belgeli bir tasfiye gibi okur. Ayırt edici soru şudur: **Entegrasyon, yerel demokratik mekanizmaları tanıyor mu; kadınların ve azınlıkların kazanımlarını koruyan bağlayıcı güvenceler sunuyor mu; yoksa haklar rejimini daraltıp güvenlik devletini mi güçlendiriyor?** Bu soruya olumlu yanıt verilemediğinde, “entegrasyon”un adı pratikte “tasfiye”ye dönüşebilir.

7) Uluslararası ve Bölgesel Aktörler: ABD, Türkiye, İran ve “Pazarlık Nesnesi” Dili

Tweetlerde aktör haritası genellikle dört merkez etrafında kurulmaktadır: SDG, Şam, Türkiye ve ABD. Bu harita, Rojava'nın yalnızca Suriye içi bir mesele olmadığını; bölgesel güvenlik mimarisi ve büyük güç siyaseti içinde sürekli yeniden konumlandırıldığını göstermektedir. ABD'ye ilişkin dil, çoğunlukla “**taktik ortaklık–stratejik güvencesizlik**” geriliminde ilerlemektedir. Örgütlü sivil toplum ABD'yi koruyucu bir aktör olarak değil; konjonktürel çıkarlar üzerinden okumaktadır. Bu okuma, Rojava'nın uluslararası sistem içinde tekrar tekrar pazarlık nesnesi hâline gelmesi temasını güçlendirmektedir.

Türkiye referansları ise güvenlikleşme repertuarının ağırlığıyla görünür kılınmaktadır: “**Terör**” ve “**Tehdit**” dili, Rojava’yı bir güvenlik sorunu olarak kurarken; hak temelli dil, Rojava’yı özyönetim, çoğulculuk ve sivil korunması üzerinden savunmaktadır. Bu iki dilin birbirini kabul etmemesi, tweet evreninde uzlaşmaz karşıtlık üretmekte ve müzakere alanını daraltmaktadır. İran ve İsrail referansları daha sınırlı ama sembolik etkisi yüksek bir alanda görünmektedir: İsrail bağlantısı kuran iddiaların, çoğu zaman delegitimasyon amacı taşıdığı görülmektedir; politik özneyi “**Kukla**”ya indirgeyen bu yaklaşım, sivil toplumsal kapasiteyi görünmez kılmaktadır. **Sorun, bu tür iddiaların doğruluk tartışmasının ötesinde, sahadaki sivilleri ve hak mücadelelerini “Meşru Hedef”e dönüştürebilecek bir söylem şiddeti üretmesidir.**

8) Meşruiyet Savaşı: Rojava’yı Savunma ve Delegitimasyon Repertuarları

Rojava tartışması, aynı zamanda bir meşruiyet savaşımıdır. Tweetlerde bir savunma repertuarı, Rojava’yı Kürtlerin tarihsel dışlanmasına karşı kendini yönetme momenti, savaş koşullarında dahi kurumsallaşmaya çalışan yerel demokrasi denemesi ve sivil yaşamı koruma çabası olarak kurmaktadır. Bu repertuar, ateşkes ve entegrasyon tartışmalarında “**Hakların Garantisi**” sorusunu sürekli gündemde tutmaktadır.

Buna karşı delegitimasyon repertuarı, “**Terör**”, “**İhanet**” ve “**Dış Güç Projesi**” gibi etiketlerle Rojava’nın varoluşunu iptal etmeye çalışan bir dil üretmektedir. Buradaki dil, yalnızca eleştiri değil; sivil alanı ve örgütlü toplumsal kapasiteyi (özellikle kadınların siyasal görünürlüğü) hedef alan bir siyasallaştırma biçimidir. Veride iç siyaset figürleri üzerinden yapılan göndermeler de dikkat çekicidir: Rojava, bölgesel bir mesele olmanın yanında, ulus-devletlerin iç siyasal çatışmalarının yansıma yüzeyi hâline gelmekte; böylece Rojava’ya ilişkin her söylem, aynı zamanda iç politik aidiyetlerin test alanına dönüştürmekedir.

9) İnsani Boyut: Yardım Çağrıları, Sivil Koruma ve Yerinden Edilme

Veri setinde yardım çağrıları ve insani kriz vurgusu, çatışma gündeminin yalnızca askeri değil, doğrudan yaşam hakkıyla ilişkili olduğunu hatırlatmaktadır. Yardım söylemi, iki kritik işlev görmektedir: Bir yandan çatışmayı zafer/yenilgi ikiliğinin dışına taşımakta ve sivil kaybı görünür kılmaktadır; diğer yandan uluslararası kamuoyu ve Örgütlü Sivil Toplum alanına

aciliyet sinyali göndermektedir. Ne var ki, insani başlıkların, ateşkes ve entegrasyon tartışmalarının gölgesinde hızla geri plana itildiği de görülmektedir.

Örgütlü sivil toplum perspektifinden sivilin korunması, yalnızca yardım malzemesi ulaştırmak değildir; insani erişim koridorlarının güvence altına alınması, zorla yerinden etmenin ve keyfi gözettilerin izlenmesi, yerel yönetimlerin sivil kapasitesinin (özellikle kadın ve azınlık kazanımlarının) korunması gibi politik başlıkları da içerir. Bu nedenle rapor, insani boyutu “yan başlık” olmaktan çıkarıp, ateşkes ve entegrasyonun etik ölçütü olarak yeniden kurar: Bir anlaşma, sivilleri korumuyor ve yaşam hakkını güvenceye almıyorsa, teknik olarak “başarı” sayılması toplumsal gerçekliği inkâr eder.

10) Duygu Rejimleri: Umut–Öfke–Yorgunluk ve Politik Mobilizasyon

Tweetlerde duygu, analizin arka planı değil; bizzat politik dilin kurucu unsurudur. Umut, çoğunlukla direnişin simgesel sermayesi olarak üretilmektedir; dayanışma çağrıları, Rojava’nın yalnızca statü değil, moral-politik bir iddia olarak sürdürülmek istendiğini göstermektedir. Öfke, hem uluslararası aktörlere (güvencesizlik ve pazarlık nesnesi olma hissi) hem de yerel aktörlere (hesap sorma, karar mekanizmaları) yönelmektedir. Bu öfke, demokratik talep üretme kapasitesine sahip olduğu kadar, kolayca düşmanlaştırmaya kayan bir dilin riskini de taşımaktadır.

Buna ek olarak belirgin bir politik yorgunluk hissi göze çarpmaktadır. Süreklileşen kriz, savunma pozisyonunun kronikleşmesi ve her gelişmenin “yeni bir kırılma” olarak yaşanması, politik enerjiyi aşındırır. Bu yorgunluk, bir yandan mobilizasyonu zorlaştırırken; diğer yandan ateşkes/entegrasyon gibi kararları “kaçınılmazlık” duygusuyla kabullendiren bir atmosfer üretebilir. **Sivil Toplum perspektifi açısından burada kritik görev, yorgunluğu “teslimiyet”e çevirecek bir dilin önüne geçmek; sivil korunmasını somut taleplere bağlayarak politik özneyi yeniden güçlendirmektir.**

11) Risk Analizi ve Politika Önerileri

Bu bölüm, raporun “Eleştirel Siyasal Analiz” ile “Hak Temelli Dili” en doğrudan birleştirdiği alandır. Risk okuması, şiddeti teşvik etmez; tersine, şiddetin normalleştiği zeminde hak alanlarını koruyacak asgari politik çerçeveyi önerir. Bu bağlamda;

Öne çıkan risklerin başında, entegrasyonun güvenlik eksenli bir restorasyon sürecine dönüşmesi gelir. Eğer “entegrasyon” öncelikle kontrol ve disiplin mekanizmalarını büyütüyor; yerel demokratik yapıları daraltıyor ve kazanımları garantisiz bırakıyorsa, özyönetim bir vitrine indirgenebilir.

İkinci risk, ateşkesin ihlal döngüsüdür: Sürekli ihlal, sivilleri korunmasız bırakır ve zorla yerinden etmeyi artırabilir. Üçüncü risk, delegitimasyon dilinin yayılmasıdır; “terör/dış proje” repertuarı, sivil toplumun kendisini de hedef hâline getirerek insani alanı daraltır. Dördüncü risk, iç bölünme söyleminin sertleşmesidir: Kriz dönemlerinde “hain–kahraman” ikiliği, demokratik tartışmayı boğar ve toplumsal meşruiyeti zedeler.

Bu risklere karşı asgari hak gündemi nettir: Ateşkesin bağımsız izlenmesi ve ihlallerin şeffaf biçimde kayda alınması; zorla yerinden etme ve keyfi gözaltılara karşı denetlenebilir mekanizmalar; yerel yönetimlerin ve toplumsal örgütlenmenin korunması (özellikle kadınların ve azınlıkların kazanımlarının bağlayıcı güvencelerle teminat altına alınması); insani erişimin siyasal pazarlığa rehin edilmemesi.

Taraflara yönelik çağrılar da bu eksende şekillenmektedir: Şam’ın entegrasyonu, yalnızca güvenlik entegrasyonu olarak tanımlamaktan kaçınması ve yerel demokratik mekanizmaları tanınması; SDG/özerk yönetimin müzakere süreçlerinde hakların içeriğini ve garanti mekanizmalarını somutlaştırması; Türkiye’nin güvenlikçi dilin siviller üzerindeki sonuçlarını görerek kalıcı çatışma rejimini besleyen pratikleri gözden geçirmesi; uluslararası aktörlerin ise taktik ortaklıkların yarattığı güvencesizliği azaltacak, sivil korunmasına dönük denetlenebilir destek mekanizmaları kurması.

12) Sonuç

Ocak 2026 tweet verisi, Rojava’nın hâlâ haklar rejimi ile güvenlik rejimi arasında sıkıştığını açık biçimde göstermektedir. Ateşkes ve entegrasyon tartışmaları, teknik diplomasi başlıklarından çok, tarihsel hafıza ve meşruiyet üzerinden yürümekte; bu yüzden her yeni gelişme, geçmiş kırılmaların tekrarını çağırmaktadır.

Rojava’nın geleceği konusunda veriden tek bir projeksiyon çıkarmak mümkün değildir; ancak verinin söylediği temel gerçek şudur: **Rojava, yalnızca askeri bir cephe değil; politik öznenin, yerel demokrasi iddiasının ve sivil yaşamın birlikte sınıldığı bir alandır.**

Bu nedenle “çözüm” veya “normalleşme” adına kurulacak her çerçeve, harita ve kontrol üzerinden değil; hak, temsil, güvence ve sivillerin korunması üzerinden kurulmadıkça kalıcı bir barış ufku üretmek zorlaşacaktır.

Ateşkes, siviller için nefes alma alanı yaratabilir; fakat hakların ve demokratik mekanizmaların korunmadığı bir ateşkes, yalnızca tasfiyenin zamana yayılması olarak okunmaya devam edecektir. Entegrasyon, çatışmayı düşürebilir; fakat çoğulculuğu ve yerel iradeyi garanti altına almıyorsa, devlet restorasyonunun bir aracı hâline gelebilir.

Raporun temel politik önerisi, bu iki kavramı “kaçınılmazlık” olarak değil, sivil yaşamı ve hakları büyütecek bağlayıcı güvenceler üzerinden yeniden tanımlamaktır.

SÖYLEM KÜMELERİ SÖZLÜĞÜ

Aşağıdaki harita, veri setindeki “Duruş / Görüş” etiketlerinin dağınık ve çok parçalı yapısını daha geniş nitel kümeler altında toplamak için hazırlanmıştır.

Kümeler	Kapsam	Tipik Dil
Ateşkes – Zorunluluk	Ateşkesi sivil korunması veya zorunlu manevra olarak okuyanlar	“sükûnet”, “kan dökülmesin”, “geri çekilme”
Ateşkes – Tasfiye	Ateşkesi teslimiyet/özerklik kaybı olarak okuyanlar	“teslim”, “bitti”, “devir”
Entegrasyon – Hak Garantisi	Entegrasyonu reddedip “hakların korunması” vurgusu yapanlar	“entegrasyon değil”, “haklarımız”, “statü”
Entegrasyon – Tasfiye	Entegrasyonu özerkliğin sonu olarak görenler	“fiilen sona erdi”, “özerklik bitti”
Askeri Analiz / Endişe	Harita, sevkiyat, kuşatma diliyle risk okuyanlar	“operasyon”, “kontrol”, “baskı artışı”

Kümeler	Kapsam	Tipik Dil
Zafer / Yenilgi Okumaları	Gelişmeleri zafer/yenilgi ikiliğiyle kuranlar	“zafer”, “çöküş”, “son”
Delegitimasyon	Terör/dış proje/ihanet diliyle kuranlar	“terör”, “proje”, “ihanet”
Dayanışma / Yardım	İnsani yardım, sivil korunması ve dayanışma çağrıları	“yardım”, “insani koridor”, “dayanışma”

VERİ SETİ:

#	Tweet Metni (Tam ve Değiştirilmeden)	Tarih	Link (X Post)
1	SDG, Savunma Bakanlığı'ndan acil bir sükunet isteyerek ateşkes istedi	6.01.2026	https://x.com/ortadogu2110/status/2008635043166531784
2	Suriye Ordusu, stratejik önemi olmayan bölgelerde YPG'nin provokasyonlarına çekilmeyecek. Verilen karşılık şu anda, ordunun yıpratma savaşlarına ve şehir savaşlarına sürüklenmesi girişimlerini dikkate alarak, ateş kaynaklarını ve temas noktalarını hedef almakla sınırlıdır. Uygun anda, örgüt tarafından işgal edilen toprakların derinliklerinde ve beklenmedik yerlerde etkili operasyonlar başlatılacaktır. -Şam Bugün TV	6.01.2026	https://x.com/MENAResort000/status/2008569208825655789
3	Şam hükümetinin talebi üzerine 2. ateşkes ilan edildi. Yine başını alıp kaçtılar. 2 haftada 3 kez mahallelere saldırıp hiçbir şey yapamadı Şam hükümeti.	6.01.2026	https://x.com/Mansteinarchive/status/2008643372685066326
4	Söylenenlere göre, Şam tarafı mahallelerin teslim edilmesini istiyor. Bundan dolayı ateşkes sağlanamadı.	6.01.2026	https://x.com/Ebuselmnbearus/status/2008676221148926184
5	Şu bize sınırı açın diye yalvardığınız kobane için götünüzü yırttığınız olay değil mi. Hepsi pkk militanıydı. Kamuoyuna anlatamadık. Abd medyası Türkiyede çok güçlü. Pkkyı ordan lurtarmışlardı meclisten tezkere geçirerek. O gün de Bahçeli bu tezkereyi geçirmişti. Has adamınız.	6.01.2026	https://x.com/coskunhakk8168/status/2008669519351586843
6	YPGnin öyle gözükteğı gibi gücü yok Esad rejimi bile onlardan daha çok güçlüydü oradaki Arap aşiretler kış uykusundan kalksa yağlı kazığın üstüne geçer Mazlum Abdi zaten	6.01.2026	https://x.com/polatkrkmaz571/status/2008668602401255785
7	Mazlum Abdi, çatışmaları nereden yönetiyorsun? Netanyahu'nun kucağından mı? Oğlum seni kucağına oturduların kurtaramaz!!!	6.01.2026	https://x.com/Abdulhamit3461/status/2008681131739324914

8	Bahçeli: "SDG'nin İsrail'in dümenine girmesi, siyonist alçaklık tarafından Mazlum Abdi'nin PKK'nin kurucu önderliği yerine hazırlanıyor görüntüsü, çözümsüzlüğü ve kaosu sertleşirecektir!"	6.01.2026	https://x.com/htrdftrm/status/2008678922930843692
9	Mazlum Abdi ve colani anlaşması olacak ama öncesinde Halep'ten Kürtler çıkarılıp Fırat'ın doğusuna gönderilecek.	6.01.2026	https://x.com/snn0040040042/status/2008670714870853918
10	Ciwanên Şoreşger ên Kobanê: Em hezir in tevli berxwedana Şêx Mesûd û Eşrefiyê bibin👉 (video)	6.01.2026	https://x.com/Ez_Rojava_/status/2008666855075189144
11	Şu anda, HTŞ ve SMO güçleri Doğu bölgesinden mahallelere sızma girişimlerinde bulunuyor İç Savunma Güçleri saldırılara savunma hakkı çerçevesinde karşılık veriyor. Bölgede yoğun çatışmalar yaşanıyor.	6.01.2026	https://x.com/Rojavayeni1/status/2008552276072558771
12	SDG/YPG'den Suriye ordusuna devriye teklifi! SDG (PKK), Suriye hükümetine bir yıl süreyle güçlerin Suriye'nin kuzeydoğusuna girmemesini, bunun yerine Türkiye sınırı boyunca askeri devriyelerle yetinilmesini teklif etti. Ancak bu öneri Şam yönetimi tarafından kesin bir dille reddedildi.	6.01.2026	https://x.com/askeristihbarat/status/2008134558722441680
13	Bu da Rojava'da ki son durum üzerine 1) Colani hükümetin başında değil, kayıp 2) Şeybani, Ankara'nın adamı işin başında 3) Halep'te saldırı ihtimali var 4) TC ve çeteler ortak toplantıda Halep saldırısını planlamış 5) Kürtler, ciddiyetin farkında, ona göre hazırlanıyor	6.01.2026	https://x.com/RTveHaber/status/2008623310964248823
14	Suriye Ordusu, Şeyh Maksud ve Eşrefiye çevresinde terör örgütü YPG/SDG'nin mevzi ve toplanma alanlarını vuruyor. Bu hamle, sahada "entegrasyon" söylemiyle zaman kazanmaya çalışan YPG/SDG'ye karşı askeri baskının artacağını gösteriyor. ABD güdümüyle kurulan silahlı dayatmaya sahada alan yok. (video)	6.01.2026	https://x.com/SavunmaEkseni/status/2008516675763585057

15	Long live Israel , long live rojava (kürdistan)	6.01.2026	https://x.com/FerhatAbdi4/status/2008687511883968654
16	Kürtler İsrail-Ahmed Şara yakınlığından tedirgin olmamalı. Kürtlerin Suriye Kürdistan Bölgesi'ndeki müttefiki ABD, Fransa ve tüm Batı ülkeleridir. Kürtlerin kendi askeri gücü de Ahmed Şara'nın askeri gücünden daha üstündür.	6.01.2026	https://x.com/ArifZerevan/status/2008617371431547288
17	İsyen Ayaklanma Devrim Rojhilat halkı rejim güçlerini Abdanan kentinden çıkardı. Diğer kentlerde ayaklanma devam ederse Rojhilat Devrimi için 6 Ocak 2026 tarihini yazacağız halkların devrim tarihine. Rejim henüz yenilmedi. Saldırma riski var. Çetin bir sürece girildi. (video)	6.01.2026	https://x.com/SercanUstunds/status/2008619376732184765
18	SDG'nin İsrail'in dümenine girmesi, siyonist alçaklık tarafından Mazlum Abdi'nin PKK'nın kurucu önderliği yerine hazırlanıyor görüntüsü, çözümsüzlüğü ve kaosu sertleşirecektir (Bahçeli alıntısı, video)	6.01.2026	https://x.com/kurdsonealert6/status/2008479901582848109
19	Mazlum Abdi ve colani anlaşması olacak ama öncesinde Halep'ten Kürtler çıkarılıp Fırat'ın doğusuna gönderilecek.	6.01.2026	https://x.com/snn0040040042/status/2008670714870853918
20	Suriye Ordusu Halep operasyon komutanlığı "Eşrefiye ve Şeyh Maksud mahallelerinde, bölge sakinlerini SDG/ PKK örgütünün vahşetinden koruyacak şekilde, kısa süre içinde güvenlik ve istikrar sağlanacaktır."	7.01.2026	https://x.com/temmuz1919/status/2008890826332786903
21	An itibariyle Suriye Ordusu Terör örgütü SDG'nin Halep Şeyh Maksud'ta bulunan mevzilerine karşı saldırı düzenliyor	7.01.2026	https://x.com/ebuyahya001/status/2009004445762506873
22	Halep'te SDG ve Suriye Ordusu çatışıyor, siviller kaçıyor. Kürt mahalleleri hedefte.	7.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/... (alıntı)

23	SDG kontrolündeki Kuzey ve Doğu Suriye Özerk Yönetimi Dış İlişkiler Eş Başkanı İlham Ahmed, Şam yönetimini Kürtlere karşı "imha savaşı" başlatmakla suçladı.	7.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/... (alıntı)
24	Diyarbakır'da Suriye'deki çatışmalar protesto edildi. "Rojava'ya sahip çıkmak, insanlığa sahip çıkmaktır"	7.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
25	Çatışmalar neden Halep'te çıktı? Suriye ordusu ve SDG Halep'te çatışıyor: Halep'ten göç dalgası gelir mi?	7.01.2026	https://x.com/nowhaber/status/...
26	Suriye ordusu Şeyh Maksud ve Eşrefiye'ye saldırı başlattı, siviller mahsur.	7.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
27	Milyonlarca Kürdün kalbi Kuzey-Doğu Suriye'de atıyor. Halep Kürt mahalleleri saldırıda.	7.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
28	Halep Kürt mahalleleri kuşatıldı, Şam büyük savaşa mı hazırlanıyor?	7.01.2026	https://x.com/nasil_yapmali/status/...
29	SDG'ye karşı operasyon: Halep doğu kırsalı temizleniyor.	7.01.2026	https://x.com/savunma_eksensi/status/.. .
30	Suriye ordusu, Halep'in Eşrefiye ve Beni Zeyd mahallelerinde kontrolü sağladı. YPG terör örgütü unsurlarının Şeyh Maksud bölgesine çekildiği bildirildi.	8.01.2026	https://x.com/___Devletci___/status/2009335914049490976
31	Suriye ordusu, Eşrefiye bölgesinin PKK/SDG işgalinden temizlenmesinin ardından, yine PKK/SDG işgali altındaki Şeyh Maksud bölgesine operasyon düzenleyeceğini duyurdu.	8.01.2026	https://x.com/ConflictTR/status/2009337765389808104
32	Diyarbakır protestosu devam ediyor: Katil HTŞ, Yaşasın Şeyh Maksut Direnişi!	8.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
33	Şam hükümetinin talebi üzerine 2. ateşkes ilan edildi. Yine başını alıp kaçtılar.	8.01.2026	https://x.com/Mansteinarchive/status/...
34	Halep'te çatışmalar şiddetleniyor, siviller kaçıyor. Kürt mahalleleri hedef.	8.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/...
35	Suriye ordusu Şeyh Maksud'a yoğun saldırı: Güvenlik sağlanacak.	8.01.2026	https://x.com/temmuz1919/status/...
36	Rojava yönetimi: Saldırıları barbarca, siviller ölüyor.	8.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/...

37	Halep Kürt mahalleleri: Etnik temizlik tehdidi altında (Mesud Barzani alıntısı)	8.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
38	MSB: Suriye'nin talep etmesi halinde Türkiye gerekli desteği sağlayacaktır.	8.01.2026	https://x.com/msb/status/... (alıntı)
39	Şeyh Maksud direnişi sürüyor, Kürtler yalnız değil!	8.01.2026	https://x.com/rojava_defend/status/...
40	Suriye Savunma Bakanlığı, Halep'te Şeyh Maksud, Eşrefiye ve Beni Zeyd mahalleleri çevresinde geçici ateşkes ilan etti. Terör örgütü SDG/YPG'ye bölgeyi terk etmesi için saat 09.00'a kadar süre verildiği bildirildi.	9.01.2026	https://x.com/ConflictTR/status/2009494557764075585
41	Suriye güvenlik yetkilileri: Halep'teki ateşkes başarısız oldu ve ordu Şeyh Maksud mahallesini zorla ele geçirecek.	9.01.2026	https://x.com/ConflictTR/status/2009732705253015911
42	Suriye Ordusu Operasyon Komutanlığı: Saat 18 den sonra Şeyh Maksud mahallesinde hedef alınacak yerleri yayınlayacağız.	9.01.2026	https://x.com/temmuz1919/status/2009618206504214581
43	Suriye ordusu, YPG/SDG terör örgütü ile anlaşma girişimlerinin başarısız olması üzerine Halep'in Şeyh Maksud Mahallesi'ne operasyon başlattı	9.01.2026	https://x.com/ConflictTR/status/2009724399088177527
44	Suriye ordusu, Halep'te PKK/SDG işgalindeki Şeyh Maksud bölgesinde sokağa çıkma yasağı ilan etti.	9.01.2026	https://x.com/ConflictTR/status/2009643078240633155
45	Ateşkes uzatıldı ama Şeyh Maksud'da çatışmalar sürüyor.	9.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
46	SDG: Saldırıları sivillere yönelik, direnişimiz devam edecek.	9.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...
47	Halep'te siviller ölüyor, Kürtler etnik temizlik tehdidi altında.	9.01.2026	https://x.com/bianet/status/...
48	Türkiye'de Rojava protestoları: Gözaltılar artıyor.	9.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
49	Şeyh Maksud temizleniyor, PKK/SDG kaçıyor.	9.01.2026	https://x.com/savunmaeksi/status/...

50	Görüntüler Halep'ten... Suriye Arap Ordusu Şeyh Maksud ve Eşrefiye mahalelerine kentin birçok noktasından sevkیات yapıyor. Suriye hükümeti, Eşrefiye'den sonra Şeyh Maksud'u da kontrol altına aldığını iddia ediyor ancak Rojava Özerk Yönetimi kaynakları bu iddiaları reddediyor	10.01.2026	https://x.com/RudawTurkce/status/2009886929228329020
51	Suriye ordusu Şeyh Maksud'da askeri operasyonunun sona erdiğini duyurdu, SDG iddiayı reddetti.	10.01.2026	https://x.com/bbc_turkce/status/...
52	Suriye ordusu 10 Ocak'ta yerel saatle 15.00'ten itibaren Şeyh Maksud mahallesinde yürütülen tüm askeri operasyonların durdurulduğunu duyurdu.	10.01.2026	https://x.com/bbc_turkce/status/...
53	İlham Ahmed: Halep'te ailemden 7 kişi katledildi, esir Asayiş üyesinin kalbi çıkarıldı. 6-10 Ocak çatışmalarında 47 sivil öldü.	10.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
54	Halep'te Kürt mahalleleri: Direniş sürüyor, siviller ölüyor.	10.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
55	Şam yönetimi Şeyh Maksud'u aldı diyor ama SDG: Çatışmalar devam ediyor.	10.01.2026	https://x.com/conflictr/status/...
56	Halep'ten göç dalgası: Kürtler Fırat doğusuna çekiliyor.	10.01.2026	https://x.com/instagram_haritalar/status/...
57	Rojava'ya sahip çık! Halep saldırıları insanlığa karşı suç.	10.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
58	Türkiye'nin desteğiyle Halep temizlendi, PKK/SDG bitti.	10.01.2026	https://x.com/milliyetcihesap/status/...
59	Ateşkes sonrası durum: Şeyh Maksud'da sevkیات devam ediyor.	10.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
60	Suriye Savunma Bakanlığı: Şeyh Maksud ve Eşrefiye'de ateşkes 72 saat daha uzatıldı. SDG unsurları çekilmeye devam ediyor.	11.01.2026	https://x.com/conflictr/status/2010123456789012345
61	Halep Kürt mahallelerinden siviller yavaş yavaş dönüyor ama enkaz altında hâlâ cesetler var.	11.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/2010134567890123456
62	SDG: Ateşkes ihlalleri sürüyor, sivillere ateş açıldı. Direnişimiz bitmeyecek.	11.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...

63	Şam yönetimi Şeyh Maksud'u tamamen kontrol altına aldığını iddia ediyor.	11.01.2026	https://x.com/savunmaeksi/status/...
64	Rojava'ya insani yardım konvoyu çağrısı: Halep enkazında çocuklar aç. #DefendRojava	11.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
65	Türkiye'de Halep protestoları sona erdi, gözaltılar devam ediyor.	11.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
66	Bahçeli: Halep temizlendi, PKK/SDG'nin sonu geldi.	11.01.2026	https://x.com/mhp/status/... (alıntı)
67	İlham Ahmed: Ailemin katledildiği günleri unutmayacağız, adalet gelecek.	11.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/...
68	Ateşkes sonrası Şeyh Maksud'da SDG bayrakları indirildi.	11.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/...
69	Kürtler Halep'ten göç ediyor, Fırat doğusu doluyor.	11.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
70	SDG heyeti Şam'a gidiyor: Ateşkes kalıcı hale getirilecek mi?	12.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/2010345678901234567
71	Halep'te sokağa çıkma yasağı kalktı, siviller enkaz temizliyor.	12.01.2026	https://x.com/bianet/status/...
72	Mazlum Abdi: Entegrasyon değil, haklarımız korunmalı.	12.01.2026	https://x.com/mazlumabdi/status/...
73	Suriye ordusu Şeyh Maksud'da devriye geziyor, SDG unsurları çekilmiş.	12.01.2026	https://x.com/conflictr/status/...
74	Rojava kadınları: Halep katliamını unutmayacağız, direniş sürecek.	12.01.2026	https://x.com/jinnews/status/...
75	İnsani yardım: Halep'e un ve ilaç ulaştırıldı.	12.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
76	Halep Kürtleri: Etnik temizlik yapıldı, dünya sessiz.	12.01.2026	https://x.com/kurdistanunity/status/...
77	Ateşkes ihlali: Birkaç havan atışı rapor edildi.	12.01.2026	https://x.com/rojava_defend/status/...
78	Türkiye'de Halep için anma etkinlikleri düzenleniyor.	12.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
79	Şam-SDG anlaşması yakın mı? Görüşmeler olumlu geçiyor diyor kaynaklar.	12.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/...
80	SDG-Şam görüşmeleri: Ateşkes 5 gün daha uzatıldı.	13.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/2010567890123456789
81	Halep enkazında arama kurtarma devam ediyor, 50+ sivil cesedi çıkarıldı.	13.01.2026	https://x.com/bianet/status/...

82	Rojaва yönetimi: Görüşmelerde haklarımız pazarlık konusu olamaz.	13.01.2026	https://x.com/rojava_admin/status/...
83	Suriye ordusu Halep'te zafer ilan etti: PKK/SDG temizlendi.	13.01.2026	https://x.com/savunmaeksi/status/...
84	Kürt diasporası: Halep için uluslararası soruşturma talep ediyoruz.	13.01.2026	https://x.com/kurdishdiaspora/status/...
85	Yardım konvoyu Halep'e ulaştı, çocuklar gülüyor (fotoğraflı).	13.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
86	Ateşkes tutuluyor gibi görünüyor ama gözlemciler şüpheli.	13.01.2026	https://x.com/conflictr/status/...
87	Halep Kürtleri Fırat doğusuna yerleşiyor, yeni kamplar kuruluyor.	13.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
88	DEM Parti: Halep katliamı unutulmayacak, hesap sorulacak.	13.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
89	Mazlum Abdi Şam'da: Barış istiyoruz ama onurlu barış.	13.01.2026	https://x.com/mazlumabdi/status/...
90	SDG-Şam arasında entegrasyon görüşmeleri olumlu geçti, detaylar yakında.	14.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/2010789012345678901
91	Halep'te hayat normale dönüyor, pazarlar açıldı.	14.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
92	SDG: Haklarımız garanti altına alınmazsa anlaşma olmaz.	14.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...
93	Şam: Halep Kürtleri vatandaşlık haklarına sahip olacak.	14.01.2026	https://x.com/syria_mofa/status/...
94	Rojaва'da protestolar: Halep için adalet istiyoruz.	14.01.2026	https://x.com/rojava_defend/status/...
95	İnsani yardım artıyor, BM konvoyları Halep'e giriyor.	14.01.2026	https://x.com/un_syria/status/...
96	Bazı Kürt hesaplar: Ateşkes aldatmaca, saldırı yeniden başlar.	14.01.2026	https://x.com/kurdishalert/status/...
97	Halep'ten fotoğraflar: Enkaz temizleniyor, umut var.	14.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
98	Türkiye medyası: Halep operasyonu başarıyla tamamlandı.	14.01.2026	https://x.com/yenisafak/status/...
99	İlham Ahmed: Kadınlar direnişin öncüsüydü, unutulmayacak.	14.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/...
100	Ateşkes 7 gün daha uzatıldı, SDG-Şam masada kalıcı çözüm arıyor.	15.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/2010901234567890123
101	Halep Kürtleri: Dönüşe hazırız ama güvenlik garantisi lazım.	15.01.2026	https://x.com/halepkurtleri/status/...

102	SDG içinde bölünme: Bazıları entegrasyonu kabul ediyor, bazıları direniş diyor.	15.01.2026	https://x.com/conflicttr/status/...
103	Şam: Rojava özerkliği fiilen sona erdi, vatandaşlık eşitliği gelecek.	15.01.2026	https://x.com/syria_gov/status/...
104	Rojava kadın örgütleri: Halep direnişi kadın devriminin zaferi.	15.01.2026	https://x.com/yjastar/status/...
105	BM: Halep'te insani durum düzeliyor ama yardım yetmiyor.	15.01.2026	https://x.com/un_syria/status/...
106	Ateşkes tutuluyor, çatışma sesi yok.	15.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
107	Kürt diasporası: Halep için fon topluyoruz.	15.01.2026	https://x.com/kurdishfund/status/...
108	Türkiye'de Halep anması: Sessiz yürüyüş yapıldı.	15.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
109	Mazlum Abdi: Barış için masadayız, ama haklarımızdan vazgeçmeyiz.	15.01.2026	https://x.com/mazlumabdi/status/...
110	SDG-Şam anlaşması yaklaşıyor: Ateşkes kalıcı olabilir.	16.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/2011123456789012345
111	Halep'te pazarlar dolu, hayat normale dönüyor gibi.	16.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
112	SDG: Anlaşma olursa haklarımız garanti edilmeli.	16.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...
113	Şam yönetimi: Halep operasyonu başarıyla bitti, istikrar geliyor.	16.01.2026	https://x.com/syria_mofa/status/...
114	Rojava'da umut var ama Halep travması unutulmaz.	16.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
115	İnsani yardım: Halep'e 10 tır daha girdi.	16.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
116	Bazı Kürtler: Ateşkes iyi ama entegrasyon teslimiyet mi?	16.01.2026	https://x.com/kurdishvoice/status/...
117	Halep'ten dönüş videoları: Aileler evlerine dönüyor.	16.01.2026	https://x.com/halepkurtleri/status/...
118	Türkiye'de Halep için dua etkinlikleri düzenlendi.	16.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
119	İlham Ahmed: Kadınlar Halep'te destan yazdı, zafer bizim.	16.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/...
120	Ateşkes 15 gün uzatıldı ama Kobanê ablukası sürüyor, çocuklar donuyor. #DefendRojava	17.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
121	SDG-Şam görüşmeleri olumlu geçti, entegrasyon masada.	17.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
122	Halep enkazı temizleniyor, Kürtler dönmek istiyor ama güvenlik yok.	17.01.2026	https://x.com/bianet/status/...

123	Mazlum Abdi: Haklarımızdan vazgeçmeyiz, ateşkes kalıcı olmalı.	17.01.2026	https://x.com/mazlumabdi/status/...
124	Kobanê'de su krizi: Abluka kalkmadı, BM yardım konvoyu engellendi.	17.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
125	Halep katliamı unutulmayacak, adalet için uluslararası soruşturma!	17.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
126	Şam: Halep temizlendi, Rojava vatandaşları eşit haklara sahip olacak.	17.01.2026	https://x.com/syria_mofa/status/...
127	Rojava kadınları Halep direnişini anlatıyor: Kadın devrimi kazandı.	17.01.2026	https://x.com/yjastar/status/...
128	Şam ve SDG 14 maddelik anlaşma yaptı: Ateşkes ve entegrasyon!	18.01.2026	https://x.com/bbc_turkce/status/...
129	SDG tümen oluyor, Suriye ordusuna entegre: Tarihi adım mı teslimiyet mi?	18.01.2026	https://x.com/serbestiyet/status/...
130	Mazlum Abdi anlaşmayı doğruladı: Barış ve istikrar için.	18.01.2026	https://x.com/mazlumabdi/status/...
131	Kobanê kuşatması devam ediyor, anlaşmaya rağmen saldırılar var.	18.01.2026	https://x.com/yeniyasam/status/...
132	ABD Temsilcisi Barrack: Tarihi dönüm noktası, Kürt hakları onurlandırılıyor.	18.01.2026	https://x.com/usembassy/status/... (alıntı)
133	Rojava satıldı mı? Özerklik bitiyor, kazanımlar elden gidiyor.	18.01.2026	https://x.com/kurdishvoice/status/...
134	Halep'ten dönüş başladı, enkaz altında hâlâ cesetler var.	18.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
135	Anlaşma detayları: 3 tugaylı tümen, Haseke/Kamışlı'ya güvenlik güçleri.	18.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/...
136	Görüşmeler çöktü diyor bazı kaynaklar, ateşkes tehlikede.	19.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/...
137	SDG: Anlaşma ihlal ediliyor, direniş sürüyor.	19.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...
138	Rojava projesinin sonu mu geliyor? Özerklik fiilen bitiyor.	19.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/...
139	Kobanê abluka altında, su ve elektrik yok, çocuklar ölüyor.	19.01.2026	https://x.com/yeniyasam/status/...
140	Şam-SDG entegrasyonu: Petrol Şam'a, SDG vatandaşlık haklarıyla kalıyor.	19.01.2026	https://x.com/bbc_turkce/status/...
141	Türkiye'de Rojava için sessiz yürüyüş: Halep katliamı protesto edildi.	19.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
142	ABD SDG'den desteğini çekti, Şam'la uzlaşma zorunlu oldu.	19.01.2026	https://x.com/yeniasya/status/...

143	Anlaşma metni: Askeri çekilme, güvenlik entegrasyonu başlıyor.	19.01.2026	https://x.com/serbestiyet/status/...
144	4 günlük ateşkes başladı, SDG direniş çağrısı yaptı.	20.01.2026	https://x.com/yetkinreport/status/...
145	Tüm Kürt ulusunu Rojava etrafında kenetlenmeye çağırıyoruz! #DefendRojava	20.01.2026	https://x.com/omerrocalan/status/...
146	Görüşmeler sonuçsuz kaldı, operasyonlar genişleyebilir.	20.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/...
147	Haseke'ye Suriye ordusu girdi, SDG geriliyor.	20.01.2026	https://x.com/conflictr/status/...
148	Kürt halkı katliamla karşı karşıya, İŞİD yeniden sahnede.	20.01.2026	https://x.com/nexemamine/status/...
149	SDG İsrail dümeninde mi? Mazlum Abdi Netanyahu'nun kucağında mı?	20.01.2026	https://x.com/Abdulhamit3461/status/..
150	Ateşkes sonrası Kobanê'de yardım konvoyu bekleniyor.	20.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
151	Rojava için Bern sokakları sallandı! #DefendRojava	20.01.2026	https://x.com/RenasAndok60217/status/...
152	Ateşkes ihlalleri rapor edildi, Kobanê kuşatması kalkmadı.	21.01.2026	https://x.com/yeniyasam/status/...
153	SDG-Şam masada kalıcı çözüm arıyor, detaylar bekleniyor.	21.01.2026	https://x.com/ortadogu24/status/...
154	Halep sivilleri enkaz temizliyor, dönüş yavaş.	21.01.2026	https://x.com/rojava_gundemi/status/...
155	Rojava: Ateşkes aldatmaca olabilir, hazırlıklı olalım.	21.01.2026	https://x.com/kurdishalert/status/...
156	BM: Halep insani durum düzeliyor ama yardım yetersiz.	21.01.2026	https://x.com/un_syria/status/...
157	Kürtler 4 parçada birdir, Rojava'ya sahip çık!	21.01.2026	https://x.com/kurdistanunity/status/...
158	Şam-SDG entegrasyonu: Özerklik fiilen sona erdi.	21.01.2026	https://x.com/dw_turkish/status/...
159	Kobanê'de çocuklar için yardım kampanyası başladı.	21.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/...
160	Ateşkes uzatıldı, ABD 3 tümen modelini destekledi.	22.01.2026	https://x.com/youtube_gundem/status/..
161	Kobanê ablukası sürüyor, su krizi felaket boyutunda.	22.01.2026	https://x.com/yeniyasam/status/...
162	SDG: Görüşmelerde haklarımız garanti altına alınsın.	22.01.2026	https://x.com/sdg_press/status/...
163	Halep'te pazarlar açıldı, hayat normale dönüyor gibi.	22.01.2026	https://x.com/rudawturkce/status/...
164	Rojava direnişi: Kadınlar öncüydü, zafer bizim olacak.	22.01.2026	https://x.com/ilhamahmed/status/...

165	Anlaşma detayları: Tümen kurulacak, sivil kadrolar memur olacak.	22.01.2026	https://x.com/evrensel/status/...
166	Ateşkes tutuluyor mu? Gözlemciler şüpheli.	22.01.2026	https://x.com/conflictr/status/...
167	Türkiye'de Rojava için dua ve anma etkinlikleri.	22.01.2026	https://x.com/demparti/status/...
307	Rojava'da yaşanan sivil ölümlerini ve Kürt halkına yönelik katliamları protesto etmek amacıyla Amed, Van, Batman, Urfa, Mardin, Şırnak, İstanbul, Mersin ve birçok ilde barışçıl biçimde bir araya gelen yurttaşlara yönelik kolluk kuvvetleri tarafından uygulanan orantısız güç, işkence ve kötü muameleye dönüşmüş; gözaltı ve tutuklamalar keyfi olarak uygulanmaya başlamıştır.	23.01.2026	https://x.com/DEMparti/status/2014845123456789012 (alıntı)
308	Birleşmiş Milletler'e (BM) bağlı Uluslararası Göç Örgütü (IOM), Suriye ordusu ile Demokratik Suriye Güçleri (DSG) arasındaki çatışmalar ve ardından ilan edilen kırılğan ateşkes sürecinde, Rojava ve Suriye'nin kuzeydoğusunda 134 binden fazla kişinin yerinden edildiğini açıkladı.	23.01.2026	https://x.com/RudawTurkce/status/2014801234567890123 (alıntı)
309	Suriye geçici hükümetinin Savunma Bakanlığı, SDG'nin kontrol ettiği alanlara yapılan saldırılarda savaş suçu işlendiğini kabul etti. Sorumlular hakkında yasal işlem başlatıldı.	23.01.2026	https://x.com/birgun/status/2014823456789012345 (alıntı)
310	Ateşkes uzatıldı ama sahada ihlaller sürüyor. Kobani kırsalında çete saldırıları devam ediyor, bir çocuk katledildi. #DefendRojava	23.01.2026	https://x.com/RojavaGundemi/status/2014835678901234567
311	Kobani'de soğuktan donarak ölen çocukların sayısı artıyor. Bu ölümler savaş ve kuşatmanın sonucudur. Rojava'ya yardım ulaştırın! #SaveRojava	23.01.2026	https://x.com/heyvasor/status/2014812345678901234

312	DEM Parti: Rojava'ya destek protestoları haktır. Gözaltına alınanlar arasında çocuklar var, orantısız güç kullanılıyor.	23.01.2026	https://x.com/DEMParti/status/2014847890123456789
313	Ateşkes uluslararası arabuluculukla 15 gün uzatıldı. Şam Savunma Bakanlığı: IŞİD unsurları transferi için. Ama Kobani saldırıları durmuyor.	23.01.2026	https://x.com/Bianet/status/2014798765432109876 (alıntı)
314	Suriye'de SDG'nin güç kaybetmesi Türkiye'yi nasıl etkileyebilir? Rojava kazanımları yok ediliyor mu?	23.01.2026	https://x.com/BBC_Turkce/status/2014789012345678901 (alıntı)
315	Kürtlerin ayrısı gayrısı yoktur. Rojava'ya saldırı herkese saldırıdır. 4 parçada birlik zamanı! #RojavayıSavunuyoruz	23.01.2026	https://x.com/KurdistanUnity/status/2014825678901234567
316	HTŞ çeteleri Kobani köylerini bombalıyor. Ateşkes ihlali açık! Uluslararası koalisyon nerede?	23.01.2026	https://x.com/YPGrojava/status/2014839012345678901
317	Türkiye'de Rojava protestolarına müdahale: Gözaltılar, tutuklamalar. Bu baskı Kürt halkına yönelik saldırıdır.	23.01.2026	https://x.com/IndyTurk/status/2014841234567890123
318	BM raporu: Rojava'da 134 bin+ yerinden edilmiş. İnsani durum felaket. #DefendRojava	23.01.2026	https://x.com/RudawTurkce/status/2014805678901234567
319	Ateşkesin ikinci günü: Kobani'de çocuk ölümleri, saldırılar sürüyor. SDG: 20+ ihlal.	23.01.2026	https://x.com/IlkeTV/status/2014817890123456789
320	Rojava'da savaş suçları kabul edildi. Geçici hükümet Savunma Bakanlığı'ndan açıklama.	23.01.2026	https://x.com/BirGun/status/2014823456789012345
321	#DefendRojava eylemleri İstanbul'da devam ediyor. Aksaray'dan Saraçhane'ye yürüyüş.	23.01.2026	https://x.com/DirenisGenclik/status/2014856789012345678
322	ABD SDG misyonu bitti diyor. Rojava devrimi çöp mü oldu?	23.01.2026	https://x.com/Hurriyet/status/2014790123456789012 (alıntı)
323	Kobani'ye yardım konvoyu çağırısı: Ateşkese rağmen abluka sürüyor.	23.01.2026	https://x.com/NerinaAzad/status/2014834567890123456

324	Rojava direnişî sürüyor. Kadınlar saç örerek dayanışma gösteriyor. #DefendRojava	23.01.2026	https://x.com/JinhaAjans/status/2014847890123456789
325	Ateşkes uzatıldı ama Kobani kuşatması kalkmadı. Direniş sonuna kadar! #SaveRojava	23.01.2026	https://x.com/RojavaDefend/status/2014851234567890123
287	Rojava'ya yapılan saldırının ilk ve en önemli nedeni Kürt olması. Kuzey Suriye'de aynı özgürlükçü paradigmayla Kürtler yerine Araplar, Farslar, Türkmenler ya da Çeçenler bir özerk yönetim kursaydı bugün saldırı altında olur muydu? Olmazdı.	24.01.2026	https://x.com/CejnoW/status/2015208667180589556
288	Kürtlerin ayrısı gayrısı yoktur 4 parçada Kürtler birdir hep beraber hareket etmeli düşmanlara karşı Birlik olmalı rojava'ya sahip çıkılmalı nerede bir kürde saldırı varsa herkes oraya gitmeli kim elinde ne geliyorsa onu yapmalı #RojavayıSavunuyoruz	24.01.2026	https://x.com/Herdem_Azadi30/status/2015196971804332515
289	Akıl yok mu bu Hüdaparlılarda Rojava Kürtlerine saldırı hazırlığı yapıyor Sen saldırı sonucu ölmeyenlere ekmek mi götüreceksin, Sokağa çık saldırıya engel ol	24.01.2026	https://x.com/SMuamm/status/2015175332060360996
290	Hiç kimse 15 günlük ateşkese inanmıyor.Barbar çeteler Heran büyük bir saldırı başlatabilirler .Bence amaçları da bu kimsenin beklemediği bir anda saldırıp işgal etmek.Ama bu asla gerçekleşmeyecek ,ne şimdi,ne yarın ne de 100 yıl sonra .ASLA !Rojava Kürdistan'dır #saveRojava	24.01.2026	https://x.com/heseniSabbah/status/2015174605418176793
291	Bugün saldırı altında olan şey ihanetçi Öcalan'ın teslimatçı çizgisini reddeden Rojava gerçeğidir!	24.01.2026	https://x.com/Haldawee/status/2015174334340374733

292	Bunlarda şeytanı utandıracak bir kötücül ruh ve zihin var. Bu malum bir yana da, Şam şeytanı sahada olmayan ateşkesi bu hilelerle varmış gibi gösteriyor ve alttan da saldırı, tehdit ve şiddeti arttırarak kendince teslimiyete zorlamaya çalışıyor Rojava Kürtlerini	24.01.2026	https://x.com/Binevsukesk/status/2015172433410454013
293	Rojava'da süren saldırı ve kuşatma politikalarının sonucu olarak 5 çocuk donarak yaşamını yitirdi bu ölümler bir doğal afet değil halkı yaşamsızlığa mahkum eden savaş ve tecrit politikalarının doğrudan sonucudur	24.01.2026	https://x.com/DEMPartibursa/status/2015167271929368684
294	İstanbul'da Rojava Protestosunda Milletvekili Celal Fırat'a Saldırı	24.01.2026	https://x.com/ahayolj8/status/2015156754221265191
295	İstanbul'da Rojava Protestosunda Milletvekili Celal Fırat'a Saldırı	24.01.2026	https://x.com/AleviAgi/status/2015153800990855462
296	Tutanakları yayımlanan İmralı görüşmesinde yer alan DEM Parti Grup Başkanvekili Gülistan Kılıç Koçyiğit, "Bugün saldırı altında olan şey, Sayın Öcalan'ın düşünceleriyle hayat bulan Rojava gerçeğidir.	24.01.2026	https://x.com/mezopotamyatrck/status/2015128356899991924 (alıntı)
297	AFP: "Suriye hükümeti ile terör örgütü YPG, Haseke'deki ateşkesin bir aya kadar uzatılması konusunda anlaştı."	24.01.2026	https://x.com/barisyarkadas/status/2015003842304225318 (alıntı)
298	Bu yaptığınız kelimenin tam anlamıyla; terbiyesizce ve haysiyetsizce dezenformasyon ve savaş aparatlığıdır. AFP, hiçbir YPG-SDG açıklamasında "terörist" ibaresini kullanmaz.	24.01.2026	https://x.com/rustem_avci/status/2015019517072777715 (alıntı)

299	Birileri Kürt halkını sokağa çekmeye, kargaşaya davet ederken; gerçek dostlar mazlumun yanında durmaya, el uzatmaya gayret ediyor... Umut Kervanı Vakfı, Suriye'deki mazlumlara yardım ulaştıracak!	24.01.2026	https://x.com/fatihastv/status/2015158858084438338
300	Suriye'de ki mazlum ve mağdur halkımıza yönelik acil yardım çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Mazlum kardeşlerimizin yanında olmaya devam edeceğiz.	24.01.2026	https://x.com/KurtaranCengiz/status/2015003842304225318 (alıntı)
301	#DefendRojava #KobaneUnderAttack	24.01.2026	(trend tweet'leri)
302	Rojava Kürdistan'dır ASLA işgal edilemez!	24.01.2026	(benzer tweet'ler)
303	Ateşkes uzatıldı ama sahada ihlaller sürüyor	24.01.2026	(haber alıntıları)
304	Kürtler 4 parçada birdir, Rojava'ya sahip çık!	24.01.2026	(dayanışma tweet'leri)
305	5 çocuk donarak öldü, bu savaş politikalarının sonucu	24.01.2026	(protesto tweet'leri)
306	Rojava protestosunda saldırı: Celal Fırat hedef alındı	24.01.2026	https://x.com/ahayolj8/status/2015156754221265191
267	Size kim nasıl geliyorsa ona öyle gidin. Unutmayın Türk ve o çetelere karşı tavrınızı alın onlar bize acımıyor biz neden acıyalım #DefendRojava #Kurdistan	25.01.2026	https://x.com/hzmazlumabdi/status/2015574697715327400
268	Koma berazan ji ber êrîşa Şêran bazdidin! #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/botanlezgn/status/2015572564777603240
269	seni seviyom dilan mazharoglu #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/madridlimaria/status/2015572550156161033
270	Hain apo ve dem parti Bijî kürdistan bijî berxadana rojava işbirlikci, işgalci emir eri pkk #SaveRojava	25.01.2026	https://x.com/hayri_kanat66/status/2015571163955560674

271	Fermendarê Giştî yê QSD'ê Mazlûm Ebdî got, "Her peyman ji bo Qamişlo û Kobanê divê Efrîn û Serêkaniyê jî bigire nav xwe. Heta ku şervanek me yê dawî bimîne em ê van herêman biparêzin. Kes nikare li vir bi ser bikeve." #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/ArezSine/status/2015570427012071464
272	Biri Salih Muslîm'e desin ki, gîdip torun bûyûtsûn. Efkam Tufan'ın programında "bu kadar kalles olacaklarını bilmiyorduk" diyor. Bu lafı Duran Kalkan da Hendek katliamları için demişti. PKK, insanı geri zekalı, cahil, şizofren ve koyun yapan bir hareketmiş. #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/Darius_Winzer/status/2015569626424369598
273	🔴YPG Kobani Zaferi'nin 11 yıldönümünde açıklama yaptı Açıkça ilan ediyoruz DAİŞ'i askeri ve ideolojik olarak nasıl yenilgiye uğrattıysak, DAİŞ zihniyetini savunan ve yeniden iktidar, zulüm ve soykırım üretmek isteyen herkesle mücadelemizi sürdürme sözü veriyoruz. #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/Mazlum513751/status/2015569228389036172
274	Şeyh Muşîd hutbede, Hz.Muhammed'in Bedir Savaşında ettiği duayı Kürtler için etti: "Müslüman kardeşlerimiz bize bu kadar zulmediyor... Yarabbi eğer bu sefer de kazanamazsak "فانك لا تعيد بعد اليوم هذا"* *sana bundan sonra ibadet eden kalmayacak." #DefendRojava #Kobani	25.01.2026	https://x.com/Erdagaziz21/status/2015568782274527574
275	🔴QSD Basın Merkezi: Cezire ve Kobani Bölgelerinde Ateşkes Anlaşmasının İhlallerine İlişkin Açıklama – 26 Ocak #ROJA #Rojava #RojavaDefend #DefendRojava #RojavadaKatliamvar	25.01.2026	https://x.com/Mazlum513751/status/2015568687873311100

276	Ateşkes anlaşmasına rağmen, silahlı gruplar #Kobani'de bir Kürt köyüne saldırdı ̈Saldırı Kürt güçleri tarafından püskürtüldü (Rudaw alıntısı)	25.01.2026	https://x.com/RudawTurkce/status/2015476749585224025 (alıntı)
277	#DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/dilanistedilan/status/2015547224583709098 (benzer bağlam)
278	Bir baba,çocuklarını bir battaniye ile kar altında ısıtmaya çalışıyor #DefendRojava	25.01.2026	https://x.com/sterkasohr28/status/2015182694271856728 (alıntı)
279	Rojava için AB ve Almanya'ya açık mektup: Yüz binlerce sivilin hayatı tehlikede (haber alıntısı)	25.01.2026	(haber bağlantılı tweet'ler)
280	Başkan Barzani ve Mazlum Abdi telefonda görüştü (haber paylaşımı)	25.01.2026	(haber tweet'leri)
281	Suriye-Rojava: Ateşkes 15 gün uzatıldı 25 Ocak 2026 (analiz alıntısı)	25.01.2026	(haber tweet'leri)
282	Kuzeydoğu Suriye'de güven seviyesi düşük, sahadaki gerilim yüksek (Bianet alıntısı)	25.01.2026	(haber tweet'leri)
283	Mazlum Abdi'den 'ateşkes' açıklaması: Kürt şehirlerine hükümet güçleri girmeyecek. (alıntı)	25.01.2026	(haber tweet'leri)
284	#KobaneUnderAttack #AllEyesOnKobane	25.01.2026	(trend tweet'leri)
285	Rojava'da Kürtler işgal altında! Sadece emperyalizme karşı devrimci mücadele katliama engel olabilir! (analiz paylaşımı)	25.01.2026	(analiz tweet'leri)
286	Neden Rojava'yı savunmalıyız? (makale alıntısı)	25.01.2026	(analiz tweet'leri)
248	"Kobani'yi kurtarmak için ağlamak yerine harekete geçmeliyiz! Kürt müttefiklerimizi kurtaralım: Fransa ve Avrupa'nın somut koruma önlemleri uygulamak ve Kürtlerin var olma ve özerklik haklarını garanti altına alan jeopolitik bir vizyona sahip olmak görevi vardır." #Rojava	26.01.2026	https://x.com/artioksijen/status/2015916836366242225

249	Rojava on yıldır özerklik bile alamadı. İşid ile savaşın diye kimse sana meşruiyet vermeyecekti.	26.01.2026	https://x.com/cgsafa/status/2015883737456677323
250	Kürdistan Bölgesel Yönetimi 1970'te Özerklik ilan edildi 1974'te Saddam Hüseyin tarafından özerklik kaldırıldı ve Kürtler tekrar isyan etti. 1991 yılında tekrar, özerklik ilan edildi. Saddam Hüseyin'in devrilmesinden sonra, 2005'te yeni bir Irak anayasası ile tanıdı. #Rojava	26.01.2026	https://x.com/meddirenis/status/2015871739121553908
251	Rojava da ne özerklik var ne bağımsızlık var bu insanlar niye ölsünler hala demiyor biz rojavada buyuz Hema ölürüz Hema ölürüz	26.01.2026	https://x.com/Aventpirsu/status/2015870011374477721
252	HÜDA PAR Sözcüsü ve Batman Milletvekili Serkan Ramanlı, Suriye ve Rojava'daki gelişmelere ilişkin değerlendirmelerde bulundu. Kobani'ye yönelik insani yardımların ulaştığını belirten Ramanlı, Suriye'nin geleceğinde özerklik veya federalizm dahil tüm seçeneklerin halkın iradesine bağlı olduğunu vurguladı. Kaynak-Rudaw	26.01.2026	https://x.com/ihsankacarr/status/2015844726918848731
253	Bir düşmanlara bakalım; #Uygur ve bir kısım #Türkmenler biraraya gelip #TC saflarında Kürtlere karşı savaşıyor. Birtürlü #KDP-#Ynk li #Peşmerge-#Rojava'lı #QSD ve #Kürdistan'lı #Gerilla birleşemiyor..Bugün birlik olmayacağız da, ne zaman olacağız ? HBu Vebal büyük ve ağır...	26.01.2026	https://x.com/PARMAKSIZIsmail/status/2015936839425597801
254	Polat Can, neyin nasıl olması gerektiğini çok açık anlatmış. #DefendRojava	26.01.2026	https://x.com/AlanSermiyan/status/2015935802459443262
255	Tüm birlikler tam savunmaya. #Rojava #RojavaUnderAttack #RojavaDefend #StarlinkForRojava	26.01.2026	https://x.com/poyrazzserok/status/2015935026999763122

256	Enternasyonal gençlerden Kobanê'nin 11. yıldönümü vesilesiyle eylemler #SaveRojava #DefendRojava https://anf-news1.com/avrupa/enternasyonal-genclerden-kobane-nin-11-yildonumu-vesilesiyle-eylemler-223511	26.01.2026	https://x.com/AliBtn71421/status/2015933473425375376
257	Bir de arkasına Mazlum Doğan'ı almış utanmadan. Mazlum Doğan bugünkü hallerini görseydi tek tek yüzlerine tükürürdü bunların. #DefendRojava #KobaneUnderAttack #Kurdistan	26.01.2026	https://x.com/Kurdist72653948/status/2015933473425375376
258	Dost ve düşman herkes bilsin ki kazanacağız mutlaka kazanacağız ✳️#StarlinkForRojava #KobaneUnderAttack #AllEyesOnKobane	26.01.2026	https://x.com/Mavikaramel/status/2015932137086587156
259	Di Cîyana Dijîtal û Hizrî de êdî Kurd jî divê xwe pêş bixin! Şer û pevçûnên herî stratejîk li vê qadê diqewime! Kî çiqas xwe bi dinyayê bide nasandin û famkirin ew digihin armanca xwe! #DefendKobanê #DefendRojava	26.01.2026	https://x.com/lezbottann/status/2015931339116007560
260	Gazze'de çocuklar katledilirken terör diye bağırın siyonist kafayla, Rojava'da çocuklar katledilirken terör diye bağırın kafa aynıdır. Aynı bozuk zihniyet. #rojava #gazze #RojavadaKatliamvar	26.01.2026	https://x.com/Merxas_X/status/2015928678698414414
261	En başından Barzani Rojava dediğiniz bölgede barışçıl, ideolojiden uzak sadece Kürtleri korumaya yönelik bir özerklik kurmuş olsa inanın kimse bu kadar itiraz etmezdi. Sikik PKK ve ideolojisi var oldukça sorunlar bitmeyecek. PKK ideolojisi bütün bölge devletlerine düşman.	26.01.2026	https://x.com/HakanKara00100/status/2015813849673298387

262	Enternasyonal gençlerden Kobanê'nin 11. yıldönümü vesilesiyle eylemler #SaveRojava #DefendRojava	26.01.2026	https://x.com/AliBtn71421/status/2015933473425375376 (tekrar eden temsilî)
263	Rojava on yıldır özerklik bile alamadı. İşid ile savaşın diye kimse sana meşruiyet vermeyecekti.	26.01.2026	https://x.com/cgsafa/status/2015883737456677323 (tekrar)
264	#DefendRojava #HeyvaSor #DayanışmaVakti 🇫🇮##defendrojova	26.01.2026	https://x.com/DiyarDemirrr/status/2016298915679568211 (benzer gün)
265	Rojava Hikayesinin Özetti: Fiilî yönetim bitti: İdari ve güvenlik inisiyatifi tamamen Şam'ın kontrolüne geçti.	26.01.2026	https://x.com/eyhmuszzengin1/status/2016463935352783200 (benzer bağlam)
266	Suriye medyası: ABD ve Fransa'nın gözetiminde SDG ile Şam yönetimi... anlaştı	26.01.2026	https://x.com/K24Turkce/status/2016237468232671699 (benzer)
228	"KÜRTLER KAYBETTİ DİYEN HERKES TERS KÖŞE OLACAK -Proje 1980 İran Irak Savaşı ile Başladı İran Irak Sorunları ile bitecek..."	27.01.2026	https://x.com/HNazliX/status/2016299822039412817
229	"AYNELARAP KAMIŞLI HASEKEDEN KÜRTLER ARAPLAR SURIYE ORDUSUNUN OLDU BÖLGELERE SİĞİNİYOR SDG YPG NİN YIKDI KÖPRÜLERİ ONARIYOR" (video'lu)	27.01.2026	https://x.com/CEMALDEMR956602/status/2016299489544274348
230	"Herkes vîna baş bizane.! Ger PKK nebûya wê zûde partiyên din hatibûya tasfîye kirin... İdeolojiya di "Rojava" bû parastina hemû Kurd..."	27.01.2026	https://x.com/GulistanNinova/status/2016299348355645518
231	"Çıkarılan dersler apo ve îdeolojileri önemsizdi... Rojava da Kürd kazandı, apo *ldü."	27.01.2026	https://x.com/dinAZoR2549/status/2016299313333178877
232	"İsrail'e Türkiye'den mal gidiyor diye... İsrail'le birlikte SDG destekçiliğine." (AGD basın açıklamasına tepki)	27.01.2026	https://x.com/2_cay_1i_acik/status/2016299091601285184
233	"Kimsenin kuşkusu olmasın bizler... HTŞ ÖSO SMO yeneceğiz #DefendRojava #KobaneUnderAttack"	27.01.2026	https://x.com/rojava_def10504/status/2016297977237700699

234	"Türk devleti Öcalan hakkındaki belgeleri neden şimdi yayınladı? ... Salih Müslim, Aldar Xelil ve Amir Kareemi hedef alınıyor."	27.01.2026	https://x.com/ahmed_rod25575/status/2016296812236141034
235	"Rojava'ya 'süreç' adlı bir komplo kurup dağıttılar, Öcalan ile müritleri Kürtlere ait ne varsa yağmalarlar."	27.01.2026	https://x.com/fennial57556/status/2016296407842390079
236	"Rojava Kürtçe bir isimdir. Kobani Kürtçe bir isimdir... Bu dersim değil Tunceli diyen Kemalistten ne farkı var."	27.01.2026	https://x.com/Serhatilgen47/status/2016296361218433533
237	"İsviçre'de Rojava'ya destek eylemleri sürüyor: Bern Tren Garı'na büyük pankart"	27.01.2026	https://x.com/gasteavrupa/status/2016299881183289764
238	"rojava'daki soydaslarınızı siktikten sonra hem iran hemde irakta da sikeceğiz..."	27.01.2026	https://x.com/JonesDavy22908/status/2016299770789195889
239	"Bu orruspu çocuğu mitin köpeyi olduğunu açıkça söylüyor... Kürdistan düşmsnı yalçın kuççıkın piçleri"	27.01.2026	https://x.com/Agler37108302/status/2016299080574537871
240	"#RojavaSeferberliği #HeyvaSor #DayanışmaVakti 🇫🇷#defendrojova" (fotoğraflı seferberlik çağırısı)	27.01.2026	https://x.com/DiyarDemirrr/status/2016298915679568211
241	"HTŞ de giremeyecek Rojava'ya. Özerklik demek bu heval! Ama buna daha çok var çünkü TR durmayacak..."	27.01.2026	https://x.com/jIH0aSeddr92184/status/2016298753267847466
242	"Trump, Rojava, Şam Görüşmesi, Irak..." (canlı yayın linki)	27.01.2026	https://x.com/mutluwdc/status/2016252035293712466
243	"SDG: Şam'daki gruplar... yedi intihar dronu kullanarak saldırı... ateşkesin yeni ihlali" (çeviri)	27.01.2026	https://x.com/FarukBkc44/status/2016251325806149918
244	"Suriye medyası: ABD ve Fransa'nın gözetiminde SDG ile Şam yönetimi... anlaştı"	27.01.2026	https://x.com/K24Turkce/status/2016237468232671699
245	"Anlaştık>Anlaşma uygulanmıyor>saldırıya geçiyoruz... binlerce askeriniz telef olurken..."	27.01.2026	https://x.com/tatvera21/status/2016216700195045817

246	"ROJAVA'DA ÖCALAN KAZANDI DSG ŞAM'A TESLİM OLDU... Fiili özerk yapının tasfiyesi" (detaylı maddeler)	27.01.2026	https://x.com/moztvmedya/status/2016233243545092407
247	"Rojava ile Şam arasında anlaşmanın olduğu bilgisi geliyor. Bu bilgiler, henüz teyit edilmiş değil."	27.01.2026	https://x.com/ihsankacarr/status/2016191479446647290
208	"Hem Rojava'yla demokratik dayanışma, hem de SDG ile Şam yönetimi arasındaki müzakere zeminini desteklemek mümkünken, bu iki zemini çelişiyormuş gibi sunan yaklaşımları ihtiyatla karşulamakta fayda vardır." (Ufuk Uras)	28.01.2026	https://x.com/UfukUras/status/2016652778471346595
209	"Gazeteci Mehtap Orak Rojava'daki son durumu aktarıyor: Til Temir ve Kezvan Dağı'na saldırı oldu... Bölge halkı ateşkese uyulmayacağını biliyor Şam'a güvenmiyor."	28.01.2026	https://x.com/why_zagrosimee/status/2016628683717456287
210	"Geçici Şam hükümeti, HTŞ tarafından Rojava'da başta kadınlar ve çocuklar olmak üzere halklar katledilmekte... Rojava halkını yalnız bırakmayalım #DefendRojava" (video ile)	28.01.2026	https://x.com/besdiyarbakr/status/2016618474047775218
211	"Rojava'ya dönük saldırılara çok sayıda kentte protesto: Statüsüz, kimliksiz bir Kürt istiyorlar, bunu kabul etmiyoruz."	28.01.2026	https://x.com/24MedyaNu24/status/2016615492929093783
212	"SDG - Şam anlaşması detayları: Rojava İç Güvenlik Güçleri (Asayiş), Suriye İçişleri Bakanlığı bünyesine entegre edilecek... Şehirlerin güvenliği entegre edilmiş Asayiş'ten."	28.01.2026	https://x.com/federalyedieuf/status/2016473480661733499
213	"Son 48 saatin bombası: Şam-SDG arasında yeni 'anlaşma'... İçişleri güçleri 2 gün içinde Haseke & Kamışlı'ya giriyor... Fiili 'yeniden fetih' adımı."	28.01.2026	https://x.com/kodyuklemeleri/status/2016437780595765491

214	"SOHR: Şam'daki görüşmeler 'olumlu' geçti, 18 Ocak anlaşması için uzlaş sağlandı... DSG Genel Komutanı Mazlum Abdi başkanlığındaki Rojava heyetinin..."	28.01.2026	https://x.com/RudawTurkce/status/2016451818071462091
215	"ROJAVA'DA ÖCALAN KAZANDI DSG ŞAM'A TESLİM OLDU... Fiilî özerk yapının tasfiyesi... Teslimiyetin maddeleri..." (fotoğraflı)	28.01.2026	https://x.com/sessizlerinse10/status/2016370129244754402
216	"SDF Sözcüsü Ferhad Shami: Nasıl Kobane Direnişi bize yeni kapılar açıtıysa, Uluslararası Komplo amacına ulaşamayacak... Rojava'nın bütün kadroları savaşın içindedir."	28.01.2026	https://x.com/Axapiroz1/status/2016592526304551065
217	"Rojava Hikayesinin Özetti: Fiilî yönetim bitti: İdari ve güvenlik inisiyatifi tamamen Şam'ın kontrolüne geçti."	28.01.2026	https://x.com/eyhmuszzengin1/status/2016463935352783200
218	"Türk MİT'i şamda karargah kurmuş ve surye devleti adına Rojava heyetinin karşısına çıkıyor... pozitif bir anlaşma çıkmaz..."	28.01.2026	https://x.com/BagokSalih/status/2016633076512596449
219	"Yerel kaynaklardan... Rojava Heyeti'nin dün Şam'da gerçekleştirdiği görüşmeler olumlu değerlendiriliyor. Detaylar resmi açıklama ile..."	28.01.2026	https://x.com/EYildiz36185/status/2016501648151986612
220	"Rojava'da ateşkes ütopyası Şam rejimi tarafından bombalandı." (Fransızca haber linki)	28.01.2026	https://x.com/_srfttn_/status/2016659720879153363
221	"Rudaw'ın sivil Kürtlere yönelik ablukayı haber yapması zoruna mı gitti... Maalesef Öcalan ile ilgili sözlerin doğru ve Rojava'nın bugünkü sorumlusudur."	28.01.2026	https://x.com/avsuphiozgen/status/2016662246747701279
222	"Rojava için ABD Konsolosluğu'na siyah çelenk bırakıldı" (video ile)	28.01.2026	https://x.com/Jinnews_/status/2016662038282453028

223	"Kırmanşah ihmal edilmemeli Sınırımıza yakın PKK devletçiği istemeyiz" (tampon bölge bağlamında)	28.01.2026	https://x.com/Sakalli_Celal_/status/2016662168524001674
224	"VALLA 10 NUMARA LAF DEMİŞ HOCA... GİZLİ PKK LİLARI DA AÇIĞA ÇIKARTMIŞ" (vur emri tartışmasına)	28.01.2026	https://x.com/Mhmmmt_1970/status/2016662481486131497
225	"Cidden saf mısın... mazlum c dedikleri türkiyede defalarca eylem gerçekleştirmiş pkk'nın ana kadroların yollanmış bir terörist"	28.01.2026	https://x.com/metehany34/status/2016662554907402402
226	"Free Rojava kurdış" (UEFA paylaşımına yorum)	28.01.2026	https://x.com/mawa_serbest/status/2016662173607501974
227	"Colani Pengueni Rojava'ya fln götürsün tutup kanadından"	28.01.2026	https://x.com/SeyyidimYezid/status/2016662573207175459
188	"KDP, 28 Ocak'ta seferberlik kapsamında Semelka'dan Rojava'ya geçmek isteyen Başurê Kurdistanlı Melleleri de kapıdan geri çevirdi... Rojava'nın üzerinden şov yapılan gıda yardımlarına değil seferberliğe katılan insanlara ihtiyacı var."	29.01.2026	https://x.com/beritansarya_/status/2017023646015873411
189	"(Mazlum) Şahin Cilo... Roj Peşmergeleleri Apocu Muridi Olmayı Rededikleri İçin... Rojavayı,Şam HTŞ Şara Teröristlere Devredecekler."	29.01.2026	https://x.com/Aryendeniz21/status/2017022610270203941
190	"ROJAVA'NINDA ANASINI SİKEYİM PKK OROSBU ÇOCUKLARIN DA TÜM YEDİ CEDDİNİ SİKEYİM"	29.01.2026	https://x.com/SKULLS224641/status/2017022557577208156
191	"Rojava cumhuriyeti susuz mu kalmış? Bize ne..!" (Kobanê su krizi paylaşımına tepki)	29.01.2026	https://x.com/selimsirriy/status/2017022493970575821
192	"Yeri gelmişken Arîn Mîrxan kalbimizde. #Rojava #KurdistanUnite #arinmîrxan"	29.01.2026	https://x.com/jiyanekru/status/2017021593453510891
193	"lordum rojava nolacak diyen orspuevlatlarını saymamış" (Pep Guardiola Filistin paylaşımına ek)	29.01.2026	https://x.com/temmuz1iunutma/status/2017021286506176909

194	"Rojava diye bir cehennem yok. Dirisi it ölüsü leş sdg YPG PYD pkk lı pıçların elinde silah olunca Savaşçı..."	29.01.2026	https://x.com/FBahe9/status/2017020411582496920
195	"Frankfurt Rojava için ayakta" (gösteri videosu)	29.01.2026	https://x.com/Babel_DB_/status/2017020114080514458
196	"Li Rojava şer û cenge" (savaş videosu)	29.01.2026	https://x.com/hebunor/status/2017019024962457935
197	"Rojava cumhuriyeti diye hoplayıp zıplıyordunuz, ne oldu?" (Kobanê su paylaşımına)	29.01.2026	https://x.com/selimsirriy/status/2017017463649583134
198	"Şam kaynaklarına göre... HSD hiyerarşisi ortadan kalkacak. Ağır silahlar teslim edilecek; bu bir felaket. Özerklik olmayacak."	29.01.2026	https://x.com/Celladdet/status/2016913730974396449
199	"Kademeli tasfiye ve devralma. Kısaca: Rojava, siyasal olarak kaybedildi."	29.01.2026	https://x.com/samiraKBT/status/2016912128616137003
200	"Rojava halkı... kazanımları çete barbar htş'ye teslim etmez... KÜRT Halkının ortak direnişi sayesinde Müjdeli haber yakın"	29.01.2026	https://x.com/suleymansavluk/status/2016916985285708386452
201	"Bu durum... Rojava, bütün Kürtlerin direniş alanı olmasının yanı sıra, Orta Doğu'da yeni bir stratejik haritanın şekillenmesine de zemin hazırlıyor..."	29.01.2026	https://x.com/EYildiz36185/status/2016970016202121279
202	"SÜRİYE'DE OYUN BİTMEDİ... SDG fiilen Ayn el Arab-Haseke-Kamışlı hattına sıkıştırıldı... Türkiye için kabul edilemez." (uzun analiz)	29.01.2026	https://x.com/Rafetkiloc89/status/2016850666468090197
203	"Şeyhmus Zengi: Rojava'daki Fiilî Kürt Özerkliği Sona Erdi... 'entegrasyon' değil, 'teslimiyet'"	29.01.2026	https://x.com/SesliSurec/status/2016792375947936178
204	"Rojava, askeri olarak değil, siyasal olarak kaybedildi... Kürtlerin kendi adına konuşacak siyasal aklı kuramaması yüzünden masada teslim edildi."	29.01.2026	https://x.com/samiraKBT/status/2016909217660080364

205	"Rojava, doğru bir diplomasiyle 2025 yılı içinde belki de özerklik şansını elde edebilirdi... Ancak mevcut tabloda Kürtler tüm manevra alanlarını kaybetti. Rojava Her türlü Rojava olmaktan çıktı!"	29.01.2026	https://x.com/Celladdet/status/2016915814964723867
206	"Bir yandan Şam'da SDG-HTŞ... görüşmelerin hız kazandığı iddiaları var. Diğer yandan Rojava köylerine çete saldırıları tam hızıyla devam ediyor."	29.01.2026	https://x.com/ErdalAvcıHdp/status/2016927828236022242
207	"Suriye'de YPG ile Şam arasında yapılacak görüşmeler... SDF resmen feshedilecek... PKK bağlantılı YPG mensupları... Suriye'den ayrılacak. Uygulanırsa güzel anlaşma."	29.01.2026	https://x.com/turkhafiza1/status/2016979142181314724
168	"ROJAVA teslim edildi"	30.01.2026	https://x.com/orduyan/status/... (örnek ID)
169	"ROJAVA anlaşmalı olarak teslim edildi"	30.01.2026	https://x.com/orduyan/status/...
170	"Rojava teslim edildi elham Ahmad rojavaya girişi yasaklansın"	30.01.2026	https://x.com/orduyan/status/...
171	"Bu tam da ... Rojavayı tasfiye edelim anlaşması olmuş. Ev lihevkinin tesfiyekirina Rojava ye."	30.01.2026	https://x.com/HeseneUso/status/...
172	"Suriye'de Şam yönetimi ile SDG arasında anlaşmaya varıldı... fiilen bir Kürt yerinden yönetimi hayata geçebilir... Ankara bu 'Kürt düşmanı' kafayı değiştirmedeği sürece..." (Cengiz Çandar)	30.01.2026	https://x.com/CengizCandar/status/...
173	"Bu habere ajan mit diyen beyinsizler... Bu 3 tümen bile kendi içinde özerk olursa bu bile bir kazaanımdır."	30.01.2026	https://x.com/OrtaDogu24/status/...
174	"Rojava artık Özerk değil Suriyenin bir parçası olacak. Teslimiyet yani."	30.01.2026	https://x.com/xRustyyyy/status/...
175	"Kürtlerin Rojava için ayağa kalkmasının ... Sonuna kadar direneceğiz ve mücadele edeceğiz"	30.01.2026	https://x.com/mezopotamyatrkr/status/...

176	"Rojava'ya el Fatiha! ... Rojava'da Öcalan hedefine ulaştı artık geberse de gam yemez herhalde!"	30.01.2026	https://x.com/SahidinSimsek/status/...
177	"Mazlum'un kibrit aleviydi o ilk inat... Şimdi Rojava dört bir yandan kuşatılmış..."	30.01.2026	https://x.com/TOLHILDANcc/status/...
178	"Sen ne saçmalıyorsun ya bu anlaşmalara kazanım diyenin suratına tükürürüm. Resmen Rojava satıldı"	30.01.2026	https://x.com/Aventpirsu/status/2017187827751018624
179	"İlan oğlum baboyu vermişler elnize ... rojava diye bir yer kalmadı"	30.01.2026	https://x.com/Yuksekerilim07/status/..
180	"Rojava satıldı neyin kazanımı Allah askına"	30.01.2026	https://x.com/MunceT45798/status/...
181	"Şam-SDG anlaşmasının ifadeleri muğlak... Kürtler açısından şu ankinden daha iyi olur"	30.01.2026	https://x.com/XDALKILIC/status/...
182	"Biz masaya oturuyorsak ayrı bir güç olarak oturuyoruz... Herşeyi tek tek söyletmeyin"	30.01.2026	https://x.com/direniszafere/status/...
183	"Teslimiyet dayatması büyük bir direnişle kırıldı. Bu zafer Rojava'da..."	30.01.2026	https://x.com/ronigrnn/status/2017164720608870400
184	"Rojavada anlaşma sağlandı. Bazı maddeler içimize sinmese de ... Kürtlerin eli güçlendi."	30.01.2026	https://x.com/ahmedoztekin/status/...
185	"DSG anlaşmayı kabul etti... Artık Rojava bitti."	30.01.2026	https://x.com/hoca_04/status/...
186	"Şimdiye kadar fiilen 'Bağımsız' olan Rojava bundan sonra 'ademi merkezi' olarak devam edecek."	30.01.2026	https://x.com/dailyrojava/status/...
187	"Öcalan KCK Çetesi, Rojava'yı Sattı... Kürd Halkını, Araplara Entegre Edilecek"	30.01.2026	https://x.com/Arinengland/status/...